
t

J á m b o r  Attila:
Azzal szere tném kezdeni,  hogy meg kell, hogy köszönjem Aljegyző asszonynak  

és munkatársa inak  azt a f igyelmességet  és jó k ív án ság o t ,  amelyet le tett  elénk ma 
reggel.

Múlt  héten egy meghívásnak eleget téve részt  ve t tem a m ozgásko r lá tozo t tak  
éves záró közgyűlésén,  ahol az elnök úr fe lkérésére  és megbízása alapján, rajtam 
keresz tü l  köszönik  azt a hozzáállásá t  a Képv ise lő - tes tü le tnek ,  kü lönösen  a 
Po lgárm es te r  úrnak, amivel a székház vásárlását  lehetővé  te tték.  Nagyon hálásak,  
hogy gondjaik egy része ezzel megoldódott .

6 .)

dr.S z a b ó Gyula:
Váci Ernő úr, a Közüzemi Kft. igazgató ja  egy kérést  te t t  a Képvise lő - tes tü le t  

elé, egy nagy értékű Tátra  típusú gépkocsi  e l idegení tésérő l  van szó,  valamennyien 
megkaptuk ,  erről kellene tulajdonosi minőségben döntenünk. A Felügyelő 
B izo t t ság  nem tá rgyalta ,  mert 1 nappal előbb ü lésezet t ,  mint ahogy az anyag 
é rkeze t t .

7.)

V á m o s i  Tibor:
Kérdezem, hogy az önkormányzat  tud -e  arról ,  hogy a M uskotá ly  utca  és a 

P ipacs  utca  sarkán lévő v íz tá rozó alatt i t e rü le ten  ta rvágás  van. Legjobb 
tudom ásom  szer int  be l te rü le t té  ny ilváníto ttuk 40m mélyen, én ma délben 
k im entem Jám bor  képviselő  úrral , 70-80-90m mélyen ta rvágás  tö r tén ik .  Mit tud 
az önkorm ányza t  erről , ki adot t  engedélyt ennek a védő te rü le tnek  a k ii r tására ,  
í rá sban  kérem a választ .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Attól  kéri a képviselő  úr írásban a választ ,  aki k iad ta  az engedélyt?

V á m o s i  Tibor:
Az önkorm ányzat  segítségével szere tném megtudni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
N agyon  sajnálom, hogy a közmeghallgatás  után,  másnap 3/4 8-ra  k iderült ,  hogy 

az egész  dokum entác ió  itt van, csak a Tul ipánt úr e lfe lej tet t  megszóla lni .  Az 
e rdészet i  ha tóság  hozzájáru lásával a mi be l te rü le tünkre  való becsa to lás  
e redm ényekén t  hozzá já ru lt ,  hogy 40m szé lességben az erdő kivehető ,  és e lő ír ták 
a pó t lá s t ,  ami szintén e llenőrzés  mellett  folyik.
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V á m o s i  Tibor:
Az biztos ,  hogy nem 40m széles.



/

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az e rdőfe lügye löség  e llenőrzése mellett  mérte ki a Pannon Geodézia ,  én nem 

fogok  mérni,  én a bizalmi elvet a szakér tőknek  adom ányozom ,  mindaddig,  amíg 
az e llenkezőjé rő l meg nem győződök .  Mi arró l  dön tö t tünk  a rendezési  
te rvünkben ,  be l te rü le thez  csa to l tuk ,  ez alapján ké rvényez ték  azt, hogy a 40m-es  
sáv fe lszabad í tható  legyen, ez tö r t én t  meg és k i je lö l ték  azt a te rü le te t ,  ahol 
póto ln i  kell.

8 .)

P é t e r  Istvánné:
T á jék o z ta to m  a t isz te lt  K épv ise lő - tes tü le te t ,  hogy  az Inota i  Városrész  

Önkorm ányza ta  az SzMSz-ben foglal t  kö te leze t t s ég én ek  eleget téve  holnap a 
Készenlé t i  lakóte lepen az 5.sz. Álta lános iskolában  17 ó rako r  és kedden  19-én 17 
ó ra k o r  a Fa luházban fogja az éves beszámoló já t  ta rtani.

9.)

D o m o k o s  István:
Gondo lom ,  már sokan képviselő társaim és a város  lakói közül is m egkapták  a 

UPC levelét ,  amely szer in t  2001. január  21-tő l  az előfizetési  díjak emelésére  
kerü l sor.  Az emelés t  előidéző körü lm ények a m űsorszo lgá la t i  díjak emelése,  
kódo l t  c sa to rnák  után fizetendő szerzői jogd í jak  növekedése ,  va lamint  a KSH 
által közö l t  á l ta lános  infláció.  2000. j anuár  1-jétől  az a lapcsomag 672Ft volt, 
m os t  j a n u á r  21- tő l  986Ft lesz. Ebben az évben 4 7 % -o s  emelést  je len t .  E lőve t tem  
a U PC  pá lyáza tá t ,  ebben többek  k ö z ö t t  ez ír ta a szo lgá l ta tó :  "A pályázó vállalja, 
hogy  a jövőben  az e lőfizetői  díjak  az infláció m ér tékének ,  a szerzői jogd í jak  
em elkedésének  és a lakosság  fizetési  tű rő k é p e ssé g én e k  határán belül  ál lapít ja 
meg."  Nem hiszem, hogy a vá ros  lakói tud ják  a 47% -os  á rm elkedés t  a 
tű rő k é p e s s é g  ha tárán  belül e lfogadni.  Sajnála tos  m ó d o n  ez volt  az a jánlatuk ,  és 
am iko r  k ö tö t tü k  a sze rződés t ,  az kerü l t  csak bele,  hogy  2002-ig  csak a szociális  
c so m a g o t  egyez te t jük .  N ekem az volna a vé leményem, hogy valamilyen formában 
fel ke llene  hívni a UPC figye lmét arra, hogy  V árpa lo ta  lakosságának  
tű rő k é p e s s é g én  túl akar  díjat emelni 2001. j a n u á r  21-é tő I ,  és nem hiszem, hogy 
nek ü n k  szó nélkül el kell v iselnünk, hogy a p rog ram  összeá l l í tásába  sem 
szó lh a tu n k  bele, a 14 csa to rna  he lyet t  13 fogható .

Én személyesen kérdez tem  meg amikor  tá rgya l tunk  az e ladásró l,  hogy milyen 
m é r té k ű  lesz a díjemelkedés .  Azt  mondták ,  hogy  az infláció mér tékének  
megfe le lő .  Igaz,  hogy  ez fe l tehetően  az a jánlatban benne  van, de az nekem utó lag 
de rü l t  ki, hogy a csom agolásban  lesz a csel. Kérném képviselő  tá rsa im at ,  hogy 
valamilyen fo rmában fe jezzük ki nem te tszésünke t  a UPC felé, én úgy hiszem, 
hogy  visszaél a monopolhe lyzetéve l .  Hétfőn  a Gazdaság i  Versenyhivata l  elnöke 
fe lszó la l t  a Par lamentben  azzal kapcso la tban ,  hogy sok prob lém a van a 
kábe l te lev íz ió sokka l ,  amint a fe lszóla lás  j e g yzőkönyve  elkészül,  el fog ják  küldeni.  
Ha  m ásképp  nem megy, akkor  nekünk  a V ersenyhiva t lhoz  kell fo rdu lnunk ,  mert  
nem lehet tovább elviselni , hogy a város  lakóit  olyan helyzetbe állí tják,  amelyre 
edd ig  nem volt  példa.
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C s ő v á r i  János:
A 8.sz. főút mellett,  a ka tona  lakásokon túl a j á rda  majdnem elkészült .  Ami 

még ott  gond, hogy a sár tenger  e lkerülése  véget t  még murvázni kellene.
Tanúságként  szeretném elmondani,  hogy én kérdeztem Takács  András  volt 

rendőrkap i tány  úrtól ,  hogy megkapta-e  azt a javas la to t ,  amit mi te t tünk ,  ő azt 
mondta ,  hogy semmit nem kapott .  Utána néztem, hogy miként ment el az anyag, 
meggyőződésem,  hogy legközelebb sokkal ré sz le tesebben kellene k idolgoznunk,  
ha azt  akarjuk,  hogy valaki el ismerést  kapjon. Úgy tudom, hogy a megyei 
kapitány  sem kapot t  levelet , hogy támogassa  a k itünte tés t .  Nagyon sajnálom.

P é t e r  Istvánné:
A megyei rendőrfőkap i tánynak  megküld tük  a ha tá roza to t .

no

B á t o r  Antal:
Szere tném kérni a po lgárm este r  urat,  hogy tá jékoztasson  arról ,  hogy a 

Bakonykarsz t  Rt-ből való kilépés ügyében milyen in tézkedések  tö r tén tek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
B á to r  a lpo lgármeste r  úr a ha tároza t  végreha j tásáé r t  a felelős és én 

tá jékoztassak?

B á t o r  Antal:
Én magamra  vállaltam, de közben a po lgárm es ter  úr á tvet te ,  hogy csinálja. Ha 

az enyém lenne,  már te t tem  volna valamit . Az eredeti  ha tá roza tban  magamat 
ké r tem  fele lősnek,  a m ódo s í to t ta t  mára po lgá rm es te r  úr m agához  vette ,  hogy 
ilyen formán elvégzi.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Én azt mondtam, hogy az u to lsó  bekezdés t  javas lom,  hogy B áto r  

a lpo lgá rm es te r  úr vetesse  ki belőle,  hogy ne keressen új céget,  aki megcsinálja  a 
s zakér tő i  munkát,  hanem azt bízza  meg, aki eddig végezte .  Én semmi mást nem 
ja v í to t ta m  benne.

B á t o r  Antal:
P o lg á rm es te r  úr pontosan  azt  mondta ,  hogy akkor  ezt ő intézi.  M egkérdez te ,  

hogy e lfogadom-e, mondtam, hogy e lfogadom. It t  a ha tá roza t i  javas la t ,  nincsen 
benne,  hogy én felelős lennék. Bár  benne lenne,  mert  akko r  már léptem volna. 
É ppen  azér t  nem léptem, mert  abban maradtunk,  hogy a po lgá rm es te r  úr intézi, 
í r t am  egy levelet  is u tána  azonnal,  hogy ha lehet,  akkor  az érin te tt  
p o lg á rm es te rek e t  hívja össze ,  nehogy kimaradjon,  mert  decem ber  31-ig  el kell, 
hogy küldjük a B akonykarsz tnak ,  hogy mi 2002. jan u á r  1-jén k iléphessünk belőle.  
E zé r t  másod- vagy harmadnap  figyelemfelhívásból és jó indu la túan  a po lgárm este r  
úr asz ta lá ra  te t tem egy ilyen levelet.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Akkor e lolvasok valamit , egyéni Bátor  ér te lmezés  klassz ikus  pé ldájának  esete 

fo rog  fenn, amivel én nem kívánok v ita tkozni.  "V árpa lo ta  K épv ise lő - te s tü le te  az 
átv ilágítás  e redményétő l függően kife jezésre  ju t ta t j a  azon szándékát ,  hogy az 
Önkorm ányza t  kilép a B akonykarsz t  Rt-ből  és a Várpalo ta i  Ü zem m érnöksége t  
önálló egységként  működte t i . "  Meg van az á tv ilágítás  eredménye?

Az, hogy én fe lté te les  közlés t  teszek, ha feb ruárra  elkészül a Várpalo ta i  
Ü zem m érnökség  á tv ilágítása ,  akkor  fog dönteni Várpa lo ta  K épv ise lő - te s tü le te  
aszer in t  a h a tá roza t  szerint ,  hogy kilép vagy bennmarad.

B á t o r  Antal:
Nem. 2002. j a n u á r  1-től úgy tudunk kilépni,  ha még ez évben, a sz indikátus  

sze rződés  é r te lmében - ezt akkor  is e lmondtam -, hogy e lő tte  gazdaság i  évben 
kell bejelenteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bent van a B akonykarsz t  Rt-nél ez a ha tá roza t .

B á t o r  Antal:
Ez elég lesz akkor ,  hogy kilépjünk?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
H iva tkozás i  alapnak, de nem jogi alapnak elég.

B á t o r  Antal:
Én nem vi ta tkozn i  k ívántam, hanem azér t  ké rdez tem  meg, hogy ha a dön tés  az 

lesz,  hogy megér i  kilépni,  akkor  mi k i léphessünk  2002. j an u á r  1-től .  Az általam 
b e h o z o t t  m ódos í ta t lan  javas la t  rész le tesen  és egyér te lm űen leírta,  a ha tá roza t i  
javas la tban  is bent volt ,  akkor  az u to lsó  m o n d a to t  ve te t te  ki a p o lg á rm e s t e r  úr.
2002. j a n u á r  1-től úgy tudunk  kilépni,  hogy  ha ez év december  31- ig  beje lentjük 
szándékunka t ,  hogy kilépünk. Ami nem kö te lező ,  de a be je len tés i  szándék 
kö te lező .  Azt ké rdezem,  hogy ez elég-e,  m er t  ha nem, akkor  nem tu d u n k  kilépni
2002. j a n u á r  1-től  semmilyen körü lm ények  közö t t .  Jogilag  és jo g o s a n  kell 
be je len tenünk  az idén,  hogy kilépünk, ez a dön tő .

T ö r z s ö k Károly:
És  ha a tu la jdonos i  közösség  ehhez nem já ru l  hozzá?

B á t o r  Antal:
A zér t  ír tam levelet  novem ber  26-án  p o lgá rm es te r  úrnak,  hogy nehogy 

k ic sússzunk  az időből.  A tes tü le t i  h a t á r o z a to t  úgy tudjuk  végreha j tan i ,  ha a 
tu la jdonos i  k ö zö sség e t  összehív juk,  mert  ha ők nem egyeznek bele,  akkor  
p rob lém a lehet.  E r re  az in tézkedés t  meg kell tenni.  Van még néhány napunk,  vagy 
hívjuk össze  a tu la jdonos i  közössége t ,  vagy je len t sü k  be. Én m eg te t tem  volna,  ha 
a fe ladat m egm aradha t  nekem, de azzal ke rü l t  ki a kezemből,  hogy  ak k o r  majd 
in tézendő.  Az eredeti  e lő te r jesz tésben  én vo l tam  fele lősnek megnevezve.

109



L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én nem vettem ki Bátor a lpolgármeste r  úr fe le lősségét  a ha tároza tbó l ,  arról 

nem tehetek,  hogy így lett legépelve. Az utolsó fe jeze te t  javasol tam kivetetni .

B á t o r  Antal:
Nem én vettem ki. A polgármester  úr javas la tá t  fogad tuk  el.

P é t e r  Istvánné:
Olvasnám a november 23 -i jegyzőkönyve t :  "Leszkovszki Tibor:  B áto r  úr, 

elfogadja,  hogy a ha tá rozati  javas la t  uto lsó része  tö r lés re  kerüljön? B á to r  Antal: 
Igen.  Leszkovszki Tibor:  Köszönöm, aki elfogadja  így a ha tá rozati  j avas la to t ,  
kérem szavazzon."

Végül is az eredeti  ha tározat,  amikor aláí rásra  kerü lt ,  bent volt  ez a rész,  én 
amikor  a jegyzőkönyve t  ellenőr iz tem, kihúztam belőle ,  mert  így szólt  a 
K épvise lő - tes tü le t  döntése.

F a z e k a s  István:
B á to r  úr e lő te r jesz tése  arról  szólt ,  hogy fel kell kérni szakér tő  cégeket,  akik a 

B akonyK arsz to t  átvilágít ják.  Erre  a po lgá rm es te r  úr az mondta ,  hogy mivel 
tö r tén t  egy átvilágítás,  ezért  célszerű lenne azt  a cége t megbízni, aki eddig is 
végezte .

B á t o r  Antal:
I tt  a jegyzőkönyv .  Ez marad ki: "Felkéri B á to r  Antal tá rsadalmi megbízású 

a lpo lgárm este r t ,  hogy a fenti átvi lágítás  ügyében kérjen fel szakér tő i  céget a 
munka  elvégzésére .  Az ajánlatokról a K épv ise lő - te s tü le te  tá jékoz tassa ."  E t tő l  a 
p il lana ttó l  kezdve , hogy ez ki lett  véve,  így a fe ladat nem maradt nekem.

P é t e r  Is tvánné:
Azt t e t s ze t t  mondani,  hogy elfogadja,  hogy tö r t é s re  kerül.

B á t o r  Antal:
Persze,  de a fe ladato t  et től kezdve valakinek végeznie  kell, miután nekem nincs 

benne fe ladatom, ez az ügy nem állhat. Ahhoz, hogy mi 2002. ja n u á r  1-től 
k iléphessünk, meg kell tenni azt,  hogy az idén beje lentjük a kilépési  
szándékunkat .  Én csak egy írásos  be je lentés t  kérek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
O t t  van a ha tá roza t  a Bakonykarsz t  menedzsment jénél,  ebben benn van, ha az 

á tv ilágítás  függvényében így dönt Várpa lo ta  K épvise lő - tes tü le te ,  akkor  kilép.

B á t o r  Antal:
E z t  kérem jegyzőkönyvbe  rögz íteni ,  hogy 2002-ben  ne az legyen az akadálya,  

hogy nem je len te t t e  be a K épv ise lő - tes tü le t  a B akonykarsz tnak  a kilépési  
szándékunkat ,  mert  ha ki lehetne lépni és emiatt ,  hogy ez nem lett  bejelentve,  
akkor  legyen nyoma, hogy ki miért  felelős.  Én azt mondom, hogy ez valósz ínűleg 
nem elég, nem vagyok benne biztos.  December  31-ig be kell je lenti  hivatalos  
fo rmában, hogy Várpalo ta  város  ki kíván lépni. Ha nem je len t jük  be, akkor  a 
B akonykarsz t  a szindikátusi  szerződés  ér te lmében,  ha 2001. j anuár  2-án je len tjük
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be, akkor  már csak 2003. január  1-jén léphetünk ki. Én azt kérem, hogy 2002. 
jan u á r  1-jén kiléphessünk, nehogy az legyen az akadály,  hogy nem je len te t tük  be 
szabá lyosan,  én nem tudom, hogyan kell bejelenteni,  csak félek, hogy ez így nem 
elég.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javaslom a lpo lgárm es te r  úrnak, hogy nézzen u tána ,  hogy Veszprém 

be je len te t te -e .  In formációm szerint  Veszprém januárban  tárgyal a priva tizációról 
és e ltökélt  szándéka,  hogy privat izálnak.
Megadom a szót Szőke képviselő úrnak.

dr.S z ö k e László:
Én a jegyző  úr ál lásfogla lását  kérném ebben a kérdésben . Az én véleményem 

röviden annyi, hogy a kilépési  szándék be jelentéséhez  egy képvise lő- tes tü le t i  
ha tá roza tná l  hivata losabb formát  nem nagyon tudok  elképzelni .

dr.F e k e t e Antal János:
B áto r  a lpo lgárm es te r  úr Várpalo táró l  beszélt ,  itt az áll, hogy Várpalo ta  

üzemegység . E lképzelhető  számomra,  hogy a várpalo ta i  üzemegységhez  több 
te lepülés  önkorm ányza ta  ta r toz ik .  Ha mindenki bent akar  maradni a 
B akonyK arsz tba  és V árpa lo ta  kiválni, akkor  fe l té te lezhe tő ,  hogy ezekkel az 
önkorm ányza tokka l  még az idén egy egyezte tés i  tá rgya lás t  kell fo lyta tni ,  ha 
decem ber  31-ig  be akar ja  je lenteni a várpalo ta i  üzemegység,  hogy ki akar válni.

*
L e s z k o v s z k i  Tibor:
M eg lesz december  31-ig  a po lgá rm es te rek  aláírásával az a dokum entum ,  ami 

alapján ki akarsz  lépni.

B á t o r  Antal:
Miér t  én akarok  kilépni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M er t  mástól  még nem hal lot tam.
Zárom  a vitá t .  Búcsúzom a kedves  te levízió  nézőktő l .  Kel lemes karácsonyi 

ü nnepeke t  k ívánok mindannyiuknak magam, a K épv ise lő - tes tü le t  és a Hivatal  
nevében.  Januá r  1-jén éjfél után 1 órával mindenkit  várunk a Vár elé a 
tűz i já tékra .

Az ülést  19,25 ó rak o r  bezárom, 15 perc  technikai  szünet után zár t  üléssel 
fo ly ta t juk  munkánkat .

K.m.f.
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